
Vraag het ons!
Heeft u een vraag of probleem?  
OCMW- en gemeenteraadsvoorzitter Koen Tack helpt u graag.  
U kan hem steeds bereiken via koen.tack@n-va.be of 0479 27 78 77.

Wilt u meewerken aan of meedenken over een beter Anzegem? In een hecht team  
en een geest van positieve samenwerking? Bent u graag de spreekbuis van de  
inwoners? Wilt u kritisch maar opbouwend uw steentje bijdragen? Zoeken naar de 
beste oplossingen voor de problemen van vandaag en morgen? Twijfel niet langer  
en neem contact op met N-VA Anzegem.

Koen Tack, gemeenteraadsvoorzitter

Weer aan de slag

Het school- en werkjaar zijn al even  
opnieuw gestart, de vakantie is alweer 
achter de rug. Hopelijk heeft u genoten  
van een deugddoende vakantie of van rust. 
Een periode, waarin de gejaagdheid en 
dagelijkse sleur even opzij werden gezet  
en waarin tijd werd gemaakt voor uw gezin, 
familie of vrienden.

In een maatschappij waarin productiviteit, 
constant en hard werken, en bereikbaar-
heid de maatstaf zijn, zijn vakanties van 
onmisbaar belang voor uw welzijn. Niet  
gek, als u bedenkt dat u tijdens uw vakantie 
vaak meer dingen doet die u leuk vindt.  
Of nieuwe omgevingen ontdekt, meer buiten 
bent, beweegt en tijd spendeert met de 
mensen van wie u houdt. Allemaal facetten 
die bijdragen aan een gevoel van voldoe-
ning, tevredenheid en geluk.

Vakanties zijn een manier om uw relaties 
te verbeteren en sociale connecties te 
koesteren. Tijd doorbrengen met de mensen 
die belangrijk voor u zijn in een ontspannen 
omgeving, helpt om een sterkere band op te 
bouwen en samen herinneringen te maken.

Tijdens een vakantie hebben mensen ook 
vaak tijd om na te denken en te reflecteren. 
Terugkeren naar de dagelijkse sleur kan 
ertoe leiden dat ze zich afvragen of ze 
tevreden zijn met hun huidig levenspad en 
hun doelen.

Hopelijk zijn de batterijen opgeladen en kan 
u er weer een tijdje tegen.

We kijken ernaar uit u met veel enthousi-
asme te mogen begroeten op onze herfst-
barbecue.

Veel leesplezier!

Koen Tack

HERFSTBARBECUE 
Zondag 8 oktober  

vanaf 11.30 uur

Zaal Mensinde (Westdorp 3, Tiegem)

•   Inschrijven via gilbert.storme@n-va.be of koen.tack@n-va.be 

•   Volwassenen: 25 euro, kinderen jonger dan 12 jaar: 15 euro 
•   Uw reservatie is pas definitief, nadat u het verschuldigde bedrag heeft gestort op 

BE21 7380 1510 1003 met vermelding van het aantal volwassenen en/of kinderen.
•   Ook ter plaatse betalen (cash) is mogelijk.
•   Uiterste datum van inschrijving: 5 oktober

Gast: Vlaams volksvertegenwoordiger en deelstaatsenator Andries Gryffroy
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“Zoveel mogelijk mensen moeten zelfstandig gebruik 
kunnen maken van het openbare vervoer van De Lijn. Ook 
mensen met een beperking”, vindt Vlaams volksvertegen-
woordiger Bert Maertens uit Izegem. Maertens werkte samen 
met collega-parlementsleden een resolutie uit met enkele 
concrete voorstellen om de toegankelijkheid van het openbare 
vervoer te verbeteren.

Bert Maertens: “Voor mensen die mentaal of fysiek niet in staat 
zijn om een vervoersmiddel te besturen, is vlot toegankelijk 
openbaar vervoer nodig. Mobiel zijn is noodzakelijk om kansen 
te kunnen krijgen op het vlak van opleiding, tewerkstelling en 
ontspanning. Aangepaste bussen en trams, en aangepaste haltes 
zijn essentieel om de toegankelijkheid van het openbare vervoer 
in Vlaanderen te verbeteren. Daarnaast is het van belang dat 
de chauffeurs ook zelf goed weten hoe ze die mensen kunnen 
begeleiden als dat nodig is. Naast rolstoelen zouden idealiter ook 
scootmobiels op de bus of tram moeten kunnen.”

“Maar toegankelijke infrastructuur gaat verder dan haltes en 
voertuigen alleen. Zo moet reisinformatie voor iedereen toegan-

kelijk en te begrijpen zijn. Bij Hoppinpunten 
moeten er voldoende fietsparkeerplaatsen 
zijn voor aangepaste fietsen zoals driewielers 
of rolstoelfietsen. Ook systemen van deel-
mobiliteit zoals deelauto’s en -fietsen moeten 
toegankelijker worden voor personen met 
een handicap.”

Op 12, 13 en 14 mei vond in Antwerp Expo het grootste partijcongres van Vlaanderen plaats, met ook twee West-Vlaamse 
congresvoorzitters en honderden West-Vlamingen in de zaal. “En de congrestekst kleurt ook duidelijk West-Vlaams.” 
Dat zeggen Kamerlid Sander Loones (Oostduinkerke) en Vlaams Parlementslid Maaike De Vreese (Brugge), die samen
met � eo Francken, Anneleen Van Bossuyt en Steven Vandeput als themavoorzitters het congres in goede banen leidden. 
“Dit land moet meer op z’n West-Vlaams bestuurd worden. Meer werken, meer gezond verstand, minder betutteling.”

Ongeveer drieduizend N-VA-leden bespraken in verschillende 
commissievergaderingen de tweeduizend amendementen 
die in het voorjaar werden ingediend op de congresteksten. 
Op zondag 14 mei werden die teksten unaniem goedgekeurd. 
“Dat is echte ledendemocratie, op een schaal die geen enkele 
andere partij ons nadoet. Ook honderden West-Vlamingen 
waren aanwezig en dat merk je aan het resultaat”, vatten Loones 
en De Vreese samen.

Wie hard werkt, moet meer verdienen
“Wat doet de regering van Alexander De Croo? Die geeft vooral
meer aan mensen die niet werken. Dat is gewoon oneerlijk. 
En het zorgt voor een rampzalige begroting”, becijferde Sander
Loones. Intussen zijn onze West-Vlaamse ondernemers 
hopeloos op zoek naar arbeidskrachten. De vele openstaande 
vacatures geraken in West-Vlaanderen niet ingevuld. “Met deze 
N-VA-voorstellen krijgen mensen die werken er duizend euro 
per jaar netto bij. Zij zullen de kosten voor kinderopvang ook 
volledig kunnen aftrekken van hun beroepsinkomsten. En ook 
de mensen die hard gewerkt hebben voor hun pensioen, worden 
meer bevoordeeld.”

N-VA beloont West-Vlaamse kmo’s die investeren
Daarnaast werkte de N-VA een hele reeks voorstellen uit om 
opnieuw die mensen te belonen die effectief ondernemen, 
investeren en risico nemen. Maaike De Vreese: “Het hart van 
onze provincie, dat zijn de vele kmo’s. Maar zij krijgen te veel 
Belgische en Europese regels op hun nek, die hun groei en 
ontwikkeling afremmen. Dat bovenop een gigantische energie-
factuur en een loonkost die stukken hoger ligt dan in 

de buurlanden. Met onze congresvoorstellen maken we daarmee 
komaf. Kmo’s en ondernemingen krijgen opnieuw een omgeving 
waarin ze vooruit kunnen.”

Landbouwers verdienen een eerlijke prijs
Ook landbouw was een belangrijk thema tijdens het N-VA-
congres. “Het hart van de Vlaamse landbouw ligt in onze 
provincie. De eerste opdracht van onze land- en tuinbouwers 
is en blijft de productie van voedsel”, merkt Maaike De Vreese 
op. “Maar onze landbouwers hebben het moeilijk om het hoofd 
economisch boven water te houden. Onze West-Vlaamse land- 
en tuinbouwers moeten opnieuw een eerlijke prijs krijgen 
voor hun werk. Het N-VA-congres vraagt Vlaanderen om ook 
de Europese Commissie op haar falen te wijzen. De onderhan-
delingspositie van de landbouwer in de keten moet veel sterker 
zijn.”

West-Vlaamse kustlijn beschermen
De goedgekeurde congrestekst wil ten slotte een antwoord 
bieden op de klimaatverandering die ook West-Vlaanderen treft. 
“Wij zijn de waterprovincie van Vlaanderen. We houden van 
water. Het is levensnoodzakelijk voor onze landbouw en met de 
zee ook voor ons toerisme”, geeft Sander Loones aan. “Maar we 
worden ook bedreigd door het water. Daarom willen we onze 
kustlijn verder verstevigen en beschermen tegen het stijgende 
zeewater. In onze provincie moeten bufferzones maximaal 
water opvangen. Alle onbevaarbare waterlopen moeten zo snel 
mogelijk professioneel en democratisch worden beheerd door 
waterschappen met focus op ecologie, economie en waterveilig-
heid”, besluit Sander Loones.

Er verdwijnen steeds meer geldautomaten om cash geld af te halen uit ons straatbeeld. De fede-
rale regering heeft nu een akkoord met de banken om minstens één bankautomaat per gemeente 
te voorzien en tegen 2027 in totaal vierduizend bankautomaten ter beschikking te stellen. Toch blijft 
die ambitie veel te laag. Als oplossing legden Kamerleden Yngvild Ingels en Sander Loones begin 
dit jaar een voorstel neer om supermarkten en lokale handelaars de mogelijkheid te geven zelf geld-
automaten te plaatsen in hun winkels. 

De meerderheidspartijen stemden het voorstel weg, maar de PS wil het voorstel opnieuw onder-
zoeken en naar de regeringstafel brengen. “Als vijf procent van de handelaars een geldautomaat 
installeert, levert dat volgens berekeningen van Unizo vierduizend extra geldautomaten op. 
Een verdubbeling van de ambitie van de regering! Maar bovenal verhoogt het 
ook de veiligheid voor zowel de handelaar als de consument. De handelaars 
kunnen hun cash geld kwijt zonder naar de bank te moeten en buurtbewoners en 
consumenten kunnen geld afhalen in een veilige en drukke omgeving. Hopelijk 
maken de meerderheidspartijen nu wel de juiste keuze”, besluit Yngvild Ingels.

Ook dit jaar namen verschillende N-VA’ers 
deel aan de 1.000 km van Kom Op Tegen 
Kanker. Onder hen vier West-Vlamingen: 
Vlaams Parlementslid Maaike De Vreese, 
provincieraadslid Luc Coupillie en 
gemeenteraadsleden Niko Larock en Dirk 
Kesteloot. Zij reden tientallen kilometers 
tussen startplaats Mechelen en Waregem. 
Een dankuwel aan iedereen die hen 
financieel heeft gesteund voor Kom Op 
Tegen Kanker. In totaal zamelden alle 
fietsers 5.912.516 euro in. Dat bedrag gaat 
integraal naar de wetenschappelijke strijd 
tegen kanker. 

N-VA komt op tegen kanker

Straks toch geldautomaten in winkels?

Toegankelijk openbaar vervoer voor mensen met een beperking

N-VA-congres biedt antwoord op West-Vlaamse uitdagingen

www.west-vlaanderen.n-va.be
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“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

#FIASCO

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


